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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszternek

„Új magyar állami tulajdon Pozsonyban? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Több hazai, illetve szlovákiai sajtótermék is tudni véli, hogy a pozsonyi Stefánikova utcai egyi k
épületre hamarosan kikerül a magyar zászló . Néhány médium szerint a Pozsonyi Magyar Intézetet
költöztetik oda, arra hivatkozva, hogy a jelenlegi Védcölöp (Palisády) utcai épület számukra nem
megfelelő . Az intézet igazgatójának nincs tudomása arról, hogy az intézet a közeljöv őben költözne
és azt is cáfolta, hogy panaszkodtak volna az intézet jelenlegi elhelyezésére .

A kérdésekre a pozsonyi magyar nagykövetség is kitér ő választ adott : „Nagykövetségünk jelenleg
nem tud a magyar állam által megvásárolni kívánt Pozsony, Stefánikova 1 . szám alatti épület
hasznosításának módjáról információkkal szolgálni . Általánosságban annyi tájékoztatást tudunk
adni, hogy folyik az az irányú gondolkodás, hogyan lehetne a magyar állam pozsony i
képviseleteinek elhelyezését racionalizálni. "

Tekintettel a fentiekre az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Mi indokolja egy új magyar állami ingatlan megvásárlását ?
2. Az állam biztonságára hivatkozva miért titkosították az ingatlan megvásárlását, felújítását és

berendezését?
3. Milyen célokat fog szolgálni az épület ?
4. Milyen költségvetési forrásokat fordítanak az épület megvásárlására, felújítására é s

berendezésére?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . október

Demeter Márta
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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